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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 
7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 28 

от 13.09.2013 г. 
 

Днес, 13.09.2013 година от 11:30 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе извънредно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 

На заседанието присъстваха: 10 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великовa, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Янка 

Господинова, Селятин Исмаилов, Нели Маринова, Петър Иванов и Тюркян Мехмед. 

Отсъстващи: Радка Желева. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, Иван 

Енчев – Директор на Дирекция СА. 

Гости: Янка Жекова – директор на ОУ”Христо Ботев”, Ганка Пенчева – 

секретар на НЧ„Йордан Йовков-1894 г.“ гр. Алфатар и Иван Захариев – председател 

на НЧ„Пробуда-1910 г.“ с. Алеково. 
 

Златка Питакова: Добър ден на всички. Добре дошли на днешното извънредно 

заседание на ОбС Алфатар. Наложи се промяна на характера на собствеността на 

имоти публична общинска собственост в гр. Алфатар и в с. Алеково, общ. Алфатар, 

от публична в частна общинска собственост. Това са читалище „Пробуда” 

с.Алеково и читалише „Йордан Йовков” гр. Алфатар, които са кандидатствали по 

мярки 321 и 322 от Програма за развитие на селските райони. 

Имаме необходимия кворум и на основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, 

заседанието може да бъде открито, /присъстват повече от половината от общия 

брой на съветниците/ и ОбС Алфатар може да взема законни решения. Имате 

дневния ред и материалите към него. Предлагам докладна записка относно 

„Ползване на недвижим имот – частна общинска собственост” да остане за 

редовното заседание на 24.09.2013 г., а на нейно място да влезе една спешна 

докладна записка относно: „Утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки с минимален брой на ученици в ОУ”Христо Ботев”гр. 

Алфатар”. 

Давам думата на г-жа Жекова – директор на ОУ”Христо Ботев” за да разясни за 

спешно включване на докладната записка: Уважаема г-жо кмет, уважаеми 

съветници, 7-ми клас бяха 33 деца, но останаха 32.От Просвета получихме указания, 

че трябва да разделим класа на два класа (първия с 18 деца, а втория с 14 деца). 

Нямахме желание да ги делим, но нямаме избор. Готови сме с всичко, програми и 

др., но сега трябва да се правят промени, които ще изискват време и пари. Знаете ние 

сме на делегиран бюджет, но Ви уверяваме, че ще се справим. Трябва да се вземе 

решение от ОбС за една маломерна паралелка в 7-ми клас. 

Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на ПК“Образование, 
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култура, спорт, туризъм, вероизповедание”за становище на комисията: Да, така е. 

Много е спешна! От просвета искат 7 – ми клас да се раздели на два класа, ще се 

справим и сега, както винаги. 

Златка Питакова: Искам да кажете колеги, ще включим ли всички докладни 

или едната от тях (докладна записка относно „Ползване на недвижим имот – частна 

общинска собственост”) ще остане за следващото заседание на ОбС. 

Живка Великова: По-добре тази докладна „Ползване на недвижим имот – 

частна общинска собственост”да остане за следващата сесия, да минат само най-

спешните. 

Златка Питакова: Има ли други колеги да вземат отношение относно 

дневния ред?Няма. 

 Зачитам дневния ред с направеното предложение от г-жа Живка Великова: 
 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Докладна записка относно „Промяна на характера на собствеността на имот 

публична общинска собственост в гр. Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Промяна на характера на собствеността на част 

от имот публична общинска собственост в с. Алеково, общ. Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки с минимален брой на ученици в ОУ”Христо Ботев”гр. 

Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 
 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други предложения относно дневния ред? 

Имате думата?  

Други предложения не постъпиха и Председателя на ОбС Алфатар подложи на 

гласуване дневния ред с направените промени: 

Който е съгласен с така предложения дневен ред за днешното заседание на 

ОбС, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева отсъства 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕ № 249 

ОбС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Докладна записка относно „Промяна на характера на собствеността на имот 
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публична общинска собственост в гр. Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Промяна на характера на собствеността на част 

от имот публична общинска собственост в с. Алеково, общ. Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки с минимален брой на ученици в ОУ”Христо Ботев”гр. 

Алфатар”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно „Промяна на характера на 

собствеността на имот публична общинска собственост в гр. Алфатар”. 

Златка Питакова: Важно е да знаем дали г-жа Пенчева и председателите на 

читалищата са запознати , какви са последиците от преминаване на собствеността от 

публина в частна ? 

Ганка Пенчева – секретар на НЧ„Йордан Йовков-1894 г.“ гр. Алфатар: Да, 

знаем, че ще се плаща данък сгради, наем и др., но за да кандидатстване по тази 

мярка се изисква такова решение на ОбС. С читалището в с. Алеково ще 

кандидатстваме по различни програми, за да имаме по-голям шанс за одобрение. Ще 

търсим средства от други места. 

Янка Господинова: Това ще ги улесни при кандидатстване и за други проекти. 

Марин Пейчинов: Най-важното е нещата да се случват. Има толкова 

неотложни неща за правене в читалищата. Например: искахме решение от ОбС за 

легнали полицаи в с. Алеково и ето, вече са поставени. Сега, когато децата започват 

училище, има ги и скоростта на превозните средства е много по-ниска от преди. 

Златка Питакова: Всички комисии да изкажат становище! 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията няма да е по-

различно от това на останалите комисии. Ние сме за промяната на характера на 

собствеността на имота от публична общинска собственост в частна общинска 

собственост. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището е да се приеме докладна записката. 

Нели Маринова - председател на ПК”Бюджет, финанси...” Становището на 

комисията е да се приеме докладната записката. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 6, ал. 1, чл. 12, ал. 2, ал. 3от ЗОС, 

чл. 4 и чл. 22 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

имоти и вещи – общинска собственост, предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 250 

1. ОБЯВЯВА сграда с идентификатор 00415.501.651.1 - ЗП от 1019 (хиляда и 
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деветнадесет) кв.м., и сграда с идентификатор 00415.501.651.2 - ЗП от 148 (сто и 

четиридесет и осем) кв.м., с административен адрес гр. Алфатар, общ. Алфатар, 

ул.,,Йордан Петров” 15, от публична общинска собственост в частна общинска 

собственост. 

2. Предоставя, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска цел 

„НЧ „Йордан Йовков – 1894 г.”, със седалище гр. Алфатар, община Алфатар, 

ул.”Йордан Петров” №15, регистрирано в Силистренски окръжен съд с решение 

№80/27.05.2010, парт.149 том 2, стр.308, по ф.д. №590/1997г. имот частна общинска 

собственост: сграда с идентификатор 00415.501.651.1- ЗП от 1019 (хиляда и 

деветнадесет) кв.м.,  и сграда с идентификатор 00415.501.651.2- ЗП от 148( сто и 

четиридесет и осем) кв.м., с административен адрес гр.Алфатар, общ.Алфатар, 

ул.,,Йордан Петров” №15, за срок от 10 (десет) години с предназначение за 

осъществяване на читалищна дейност. 

3. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши съответните законови 

действия за изпълнение на решенията. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева отсъствс 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от 

дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Промяна на характера на 

собствеността на част от имот публична общинска собственост в с. Алеково, общ. 

Алфатар”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е да бъде приета докладната 

записката – „Промяна на характера на собствеността на част от имот публична 

общинска собственост в с. Алеково, общ. Алфатар”. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището е да се приеме докладната записката. 

Нели Маринова - председател на ПК”Бюджет, финанси...” Становището на 

комисията е да се приеме докладната записката - Промяна на характера на 

собствеността на част от имот публична общинска собственост в с. Алеково, общ. 

Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги, други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 6, ал. 1, чл. 12, ал. 2, ал. 3 от 

ЗОС, чл. 4 и чл. 22 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи – общинска собственост, предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 251 
 

1. ОБЯВЯВА недвижим имот, представляващ „Читалище” – масивна 

двуетажна сграда със ЗП от 514,70 (петстотин четиринадесет м.
2
 и 70) м.

2
, с 

разпределение, както следва:  

- сутерен със ЗП – 412 (четиристотин и дванадесет) м.
2
 ; 

- І
ви

 етаж със ЗП – 514,70 (петстотин и четиринадесет кв.м. и 70) м.
2
 ; 

- ІІ
ри

 етаж със ЗП – 233 (двеста тридесет и три) м.
2 

 намираща се в с. Алеково, общ. Алфатар, ул.”Алеко Константинов” 45, 

кв.23, парцел ХІ-184 по регулационния план на с.Алеково, общ. Алфатар, одобрен 

със Заповед №РД – 09-34/29.01.1985г., от публична общинска собственост в 

частна общинска собственост. 

2. Предоставя, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска 

цел НЧ „Пробуда-1910” „със седалище с. Алеково, общ. Алфатар, ул.”Алеко 

Константинов” 45, регистрирано в Силистренски окръжен съд с решение 

№14/07.04.2011г., парт.156, том 2, стр.350, по ф.д. №603/1997г. имот частна 

общинска собственост: представляващ „Читалище” – масивна  двуетажна сграда 

със ЗП от 514,70 (петстотин четиринадесет м.
2
 и 70) м.

2
,  намираща се в с.Алеково, 

общ.Алфатар, ул.”Алеко Константинов” 45, кв.23, парцел ХІ-184 по регулационния 

план на с.Алеково, общ. Алфатар, одобрен със Заповед №РД – 09-34/29.01.1985г., за 

срок от 10 (десет) години с предназначение за осъществяване на читалищна 

дейност. 

3. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши съответните законови 

действия за изпълнение на решението. 

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен с така направеното предложение 

да стане решение, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева отсъства 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

 

Златка Питакова: Колеги, поради служебен ангажимент ще напуснат 

заседанието на ОбС г-жа Нели Маринова и г-н Петър Иванов. Следва точка трета от 

дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно Утвърждаване съществуването на 

маломерни самостоятелни паралелки с минимален брой на ученици в ОУ”Христо 

Ботев”гр. Алфатар. 
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Златка Питакова: Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на 

ПК“Образование, култура, спорт, туризъм, вероизповедание”за становище на 

комисията: 

Росица Иванова: Знам какъв ни е бюджетът и че разходите ще се вдигнат, но 

ще се справим. Становището на комисията е да се утвърди маломерна паралелка в  

7-ми клас в ОУ”Христо Ботев” гр.Алфатар.. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е да бъде приета докладната 

записката. 

Янка Господинова-председател на ПК ”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост...” Становището на комисията не се различава от другите комисии: 

да се приеме докладната записка: Утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки с минимален брой на ученици в ОУ”Христо Ботев”гр. 

Алфатар. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 11, ал. 1, т. 2 и ал. 2, чл. 11а 

от Наредба № 7 на МОН за определяне броя на учениците и децата в паралелките и 

групите на училищата, детските градини и обслужващите звена, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 252 
 

1. Утвърждава съществуването на две самостоятелни паралелки в седми клас 

при ОУ”Христо Ботев” гр. Алфатар за учебната 2013/2014 г. както следва: 

- VІІ „А” клас – 18 ученика 

- Маломерни паралелки - VІІ „Б” клас - 14 ученика. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева отсъства 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Колеги имате ли други въпроси, мнения, предложения? 

Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри извънредното заседание на ОбС в 12.10 часа, като благодари на 

съветниците. 

13.09.2013г.·      ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

гр. Алфатар       /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

        Протоколист: …. 

        /Радостина Стефанова/ 


